
 
 

ZAPISNIK 
 

25. redne seje Sveta Krajevne skupnosti Osek-Vitovlje, ki je bila dne 11.9.2013 
ob 20,00 uri v sejni sobi Krajevne skupnosti Osek-Vitovlje   
 
 
 
Prisotni. 
 
Člani sveta: Franc Živec, Milivoj Gorup, Anton Peršič, Miha Remec, Dominik Ličen 
 
 
Sejo je vodil predsednik sveta KS Franc Živec. 
 

 

Dnevni red: 
 

1. Pregled in potrditev zapisnika 24. redne seje sveta KS 
2. Seznanitev članov z tehničnim pregledom mrliške vežice pri Sv. Luciji 
3. Seznanitev in sklepanje o izvedbi širitve kontejnerskega mesta v zaselku 

Čikavec 
4. Seznanitev s prošnjo za spremembo občinskega prostorskega načrta 
5. Seznanitev in sklepanje o prošnjah za finančno pomoč 

 Kegljaški klub Gorica 

 Goriška območna Karitas 
      6. Razno- pobude in vprašanja 

 Prejeli smo vodno soglasje za izvedbo prepusta čez potok v Vitovljah 
 

 

1. Pregled in potrditev zapisnika 24. redne seje in sveta KS 
 
Svet KS soglasno potrjuje zapisnik 24. redne seje. 
 

  

2. Seznanitev članov z tehničnim pregledom mrliške vežice pri Sv. Luciji 
 
Predsednik je člane seznanil, da bo tehnični pregled mrliške vežice pri Sv. Luciji.  
Člani sveta so podali svoje pripombe glede izvedbe objekta. Mnenja so bili, da so na 
objektu še vedno pomanjkljivosti, ki jih mora izvajalec odpraviti pred prevzemom. 
 

 

 

 

 



3. Seznanitev in sklepanje o izvedbi širitve kontejnerskega mesta v zaselku 
Čikavec 
 
Podjetje komunala Nova Gorica je poslalo ponudbo za izvedbo novega 
kontejnerskega mesta v Čikavcu. Člani so se z novim kontejnerskim mestom strinjali. 
 
 

4. Seznanitev s prošnjo za spremembo občinskega prostorskega načrta 
 
Predsednik je seznanil člane sveta KS s prošnjo za podporo spremembe OPN-ja, ki 
sta jo na naslov KS poslala Simon Brecelj in Mojca Svetličič.  
Člani sveta KS so se strinjali, da se prošnja OPN-ja podpre. 
 
 
5. Seznanitev in sklepanje o prošnjah za finančno pomoč 

 Kegljaški klub Gorica 

 Goriška območna Karitas 
 
Kegljaški klub in Goriška območna Karitas sta KS Osek Vitovlje zaprosila za finančno 
pomoč. 
Kegljaškemu klubu bo KS donirala 200€, Goriški območni Karitas pa 100€. 
  
 
6. Razno- pobude in vprašanja 

 Prejeli smo vodno soglasje za izvedbo prepusta čez potok v Vitovljah 

 

Predsednik KS je poročal, da smo prejeli soglasje za izvedbo prepusta čez potok 
Vitovšček. 
Za izvedbo tega projekta bo predesnik pridobil še 2-3 predračune. Izbiralo se bo 
ponudnika, ki bo za primerno ceno ponujal najkakovostnejše delo. 
 
Predsednik je poročal, da je končan prepust pri starem mlinu. Potrebno bi bilo še 
namestiti zaščitno ograjo. 
 
Na pokopališču v Oseku je potrebno urediti odvodnjavanje meteorne vode na 
spodnjem delu pokopališča, saj le ta steka k hiši g. Volariča. 
 
Milivoj Gorup je opozoril, da bi bilo potrebno prebivalce KS seznaniti s problematiko 
ambrozije, saj je ta rastlina zdravju škodljiva. 
 
Dominik Ličen je poročal o namestitvi ogledala pri Mileni Krnelovih. 
 
 
Seja je bila zaključena ob 22,30uri. 
 

 

 

                                                                                                        Predsednik sveta: 
                                                                                               Franc Živec 

 


